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ģiskas problēmas 

mūs neskar tik ļoti lielā mērā, kā citus Zemes 
iedzīvotājus, piemēram, Āfrikas, taču es varu 
droši teikt, ka visi tie, kas nedzīvo nabadzīgā 
vidē zin, kas notiek ar mūsu planētu, jo par to 
stāsta visur: skolā, darbā, medijos utt. Bet ir tāda 
lieta, ka pat zinot šo visu, cilvēki nav gatavi 
atteikties no ērtībām. Ir cilvēki, kas, runajot par 
ekoloģiskām problēmām, tur savās rokās 
jaunāko telefona modeli, vai tas ir loģiski? 

 

ēki domā, ka viņus tas neskars, 

domā, ka mūsu ne ekoloģiskas darbības rezultāts 
būs redzams tikai pēc miljoniem gadiem. To ir 

jāsāk mācīt kopš bērnības, lai bērnam jau agros 
gados izveidojas pareizie ieradumi. 

ņas. ļoti 

daudz informācijas un zināšanu no visādiem 
medijiem. Skolā mūms māca kā ir jāiztūras pret 

dabu, ko ir jādara, lai tai nekaitētu. Es nesaku, ka 
pilnīgi visi to saprot, un es to pati redzu no 

malas, taču zinu, ka daudzi ir sadzirdējuši un 
ieklausījušies padomos, ko mums ir devuši. 

ē 

Zemi. 

 

ļūtas Āfrikas nabadzīgajās valstīs, 

kur arī paliek. Viņi cieš no tā, taču mēs aizveram 
acis un turpinam izmantot viņu teritorijas. Bet 
drīz tas viss mums atmāksāsies, jau sāk, un šī 
vasara pilna ar ugunsgrēkiem un pludiem to 

pierāda. 
ēt mūsu planētai, ja vien 

negrib dzīvot apokalipsē. 

 

ēkiem 

un, ka tava darbība ekoloģijas uzlabošanā vai 
otradāk daudz ko nemainis. Tā nav. Ja, tā būtu 

mūsu planēta būtu vai nu pilnīgi tīra, vai nu tas 
jau vispār nebūtu. 
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